

會務報告 Announcements 10-11-2020

1. 本年度的會員大會將於11月8日（主日）召開，內容包括：選舉執事同工，報告過去一年的事工進展和批准明年的預算報告。請教會會員預留時間來參加。若有願意加入教會成為會員的，請於牧師和長老們聯繫。

We will have a congregational meeting on Sunday November 8 To elect deacons, to give ministry reports for the past year and to approve the budget for the next year. Please mark this on your calendar. In addition, if anyone wants to join MGC and become a church member, please contact the pastor and elders.

2. 本週三(10月14日)晚上7:30 我們將開始查考希伯來書。歡迎大家來參加。

We will start Bible study on the Book of Hebrews this Wednesday (10/14) at 7:30. You are welcome to join.

會務報告 Announcements 10-11-2020

3. 感謝主！教會的靈修聚會(每個週一到週五早上 7:30-8:30)和週三晚上 (7:30)的專題分享都有錄音。錄音儲存網址如下:

<https://marylandgospelchurch.org/devotion.html> (靈修 devotion)

<https://marylandgospelchurch.org/pre-bible-study.html> (專題、查經 Pre-Study)

Our weekday morning devotions (7:30-8:30am) and Wednesday evening Bible study/ special topics are recorded and available for review and sharing on the church web pages listed above.

4. 本週 “2-1-1 讀經計劃” :開始查考希伯來書:背誦經文是希伯來書1:2 “就在這末世藉著祂兒子曉諭我們；又早已立祂為承受萬有的，也曾藉著祂創造諸世界。” 每日閱讀經文是詩篇73-79篇。 This week’s “2-1-1 Bible Reading Plan”: we begin the study on Hebrews; Bible memory verse is Hebrews 1:2 “but in these last days He has spoken to us by His Son, whom He appointed heir of all things, and through whom also He made the universe.” Bible reading: Psalms 73-79.